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Pag. 19: In 2023 is er een routine boekenonderzoek uitgevoerd. Hieruit is gebleken dat er voorheffing 
omzetbelasting onrechtmatig is geclaimd in de jaren 2017 t/m 2022. 
Het gaat hierbij om een bedrag van €225.000 met exclusief een boeterente van €20.000. 
Wij zouden graag meer informatie willen over de totstandkoming van de voorheffing. 
Wie bepaald dat er voorheffing geclaimd wordt? En wie voeren de controles uit van de opgestelde 
aangifte omzetbelasting? Hoe is ervoor gezorgd dat de kans dat dit nogmaals gebeurt verkleind 
wordt naar de toekomst?  
Het gaat hier namelijk om meer dan 1 miljoen aan kosten waarbij onterecht voorheffing is geclaimd.  

Pag.  21: In de analyse wordt er tekstueel gesproken over een voordeel van €4.640.000 incidenteel 
voordeel. In de cirkeldiagram onder de tekst wordt een incidenteel voordeel weergegeven van 
€4.575.000, wat is nu het correct bedrag? in onze ogen zit hier toch wel een wezenlijk verschil in. 

Pag. 37: project huisvesting vluchtelingen: ‘De inzet van ambtenaren wordt verwerkt in de overhead.’ 
We krijgen als gemeente van het Rijk gelden die specifiek bestemd zijn als tegemoetkoming in de 
kosten voor de opvang van Oekraïnse vluchtelingen. Waarom rekenen we de ambtelijke kosten niet 
specifiek toe aan de opvang zelf? Dat zou een vollediger beeld geven van de daadwerkelijke kosten 
die we als gemeente maken? 

 

Pag. 40: ‘… de N271 wel wordt opgenomen in handhavingstrajecten van de politie vanwege 
structureel te hard rijden.’ Zou het (laten) verplaatsen van de flitspaal ter hoogte van de stoplichten 
bij de Hoofdstraat niet meer effect hebben op het reduceren van de snelheid op de N271? Zou hier in 
overleg met de provincie naar gekeken kunnen worden? 

 

Pag. 40: ‘Het bevorderen van een veilige fietsverbinding bevindt zich in de studiefase…’. Waar heeft 
dit betrekking op?  

Het Spoorwegje is inmiddels als fietsstraat ingericht. Welke straten heeft het college nog meer op 
het oog om in te richten als fietsstraat? Bijv. om daarmee een veilige route voor scholieren te 
creëren? Er is € 25.000,- aan onder uitputting binnen het verkeersmaatregelen budget (pag. 45). 
Mogelijk dat de Kruisstraat in Gennep hiervoor in aanmerking zou kunnen komen als 
verbindingsroute naar het KEC. Maar mogelijk zijn er anders locaties denkbaar die het college op het 
oog heeft. 

 

Pag. 43: Zijn er naast De Drie Vijvers en De Vonder nog meer basisscholen die interesse getoond 
hebben in het creëren van groenblauwe schoolpleinen? 

 

Pag. 58: De voormalige Mikado school aan de Stiemensweg komt beschikbaar voor alternatief 
gebruik. Denk het college inmiddels na over een (her)ontwikkeling aldaar? 

 



Pag. 73: Met en voor Heijen is een concept leefbaarheidsplan opgesteld door bureau Viduro. Kunnen 
de concrete actiepunten uit dat leefbaarheidsplan gedeeld worden met de gemeenteraad? 

 

Pag. 84: Binnen de jaarrekening is weinig informatie te vinden over absolute aantallen en het verloop 
qua gebruikers over de jaren heen binnen het sociaal domein. Zijn er overzichten beschikbaar van 
het aantal mensen dat gebruik maakt van de jeugdzorg, WMO, huishoudelijke hulp, etc.? Nu lezen 
we enkel over de gemaakte kosten binnen dit domein en de verschillen tussen 2022 en 2023. 

 

Pag. 91: hoeveel verschillende contracten heeft de gemeente Gennep m.b.t. de inzameling van de 
verschillende soorten afval? Tot wanneer lopen deze verschillende contracten? Worden deze 
stilzwijgend verlengd af zijn deze allen gekoppeld aan de concrete einddatum waarop de 
inzameling/samenwerking eindigt? 

Wordt er in het kader van een nieuwe aanbesteding voor de inzameling van afval ook gekeken naar 
de mogelijkheden die Buitenwerk en/of Intos zouden kunnen vervullen. Bijv. bij de inzameling zelf, of 
middels eigen materieel of op de milieustraat.  

 

Pag. 92: ‘In 2023 zijn er problemen geweest met de papierinzameling bij de containers in Heijen.’ 
Mensen kunnen op vrijdagen en zaterdagen hun oud papier op de milieustraat kwijt. Is de 
papierinzameling door het Gennep’s Vocaal Ensemble definitief gestopt? 

 

Pag. 93: er wordt volop gewerkt aan het toekomstproof maken van MFA’s in onze kernen. Ook wordt 
er op dit moment gewerkt aan ‘t Hokske e.o. in Gennep. Welke werkzaamheden vinden daar plaats? 
Worden deze betaald uit het MJOP?  

Klopt het dat de voorziene verduurzamingsmaatregelen aan de Goede Herder nog niet hebben 
plaatsgevonden in 2023? Zo ja, wanneer worden deze uitgevoerd?  

 

Pag. 94: Sinds wanneer heeft de gemeente Gennep ‘Achilles’ als sportvereniging? Waarschijnlijk 
wordt hier Achates bedoeld?  

Hebben ook (sport)verenigingen die beschikken over een eigen accommodatie gebruik kunnen 
maken van de Gennepse verduurzamingssubsidieregeling? Zo ja, welke verenigingen hebben hiervan 
gebruik gemaakt? 

 

Pag. 103: ‘Daarnaast leiden bezwaren van omwonenden regelmatig tot vertraging in de procedures 
om te komen tot woningbouw.’ Tegen welke woningbouwprojecten (c.q. 
vergunningen/bestemmingsplannen) is op dit moment beroep ingesteld bij de Raad van State? 

 

Pag. 104: ‘We faciliteren het initiatief om het verouderde bedrijventerrein Moutstraat te 
herontwikkelen en hebben daarbij aandacht voor de uitstraling van de entree van de kern Gennep 
via de Brabantweg.’ De spandoeken die bevestigd zijn aan het hekwerk langs de Brabantweg (tussen 



de twee rotondes) dragen niet bij aan verfraaiing van de entree van Gennep. Wat kan de gemeente 
doen tegen deze grote spandoeken langs de Brabantweg? Biedt de APV hiervoor mogelijkheden? 

 

Pag. 114: ‘ Daarbij zijn we gestart met het ter verhuur aanbieden van reststroken grond die eerst in 
bruikleen werden gegeven aan onze inwoners.’ Wat zijn hier de concrete resultaten van in 2023? 
Voor welke periode worden de huurovereenkomst en aangegaan? 

 

Pag. 119: er wordt gesproken over een mobiliteitsdienstverband. Wat wordt hiermee concreet 
bedoeld? 

 

Pag. 129: voor de herinrichting van het Raadhuisplein in Ottersum is o.b.v het Uitdaagrecht een 
inrichtingsplan opgesteld door inwoners? Wat is de stand van zaken en hoe ziet het verdere traject 
eruit?  

 

Pag. 134: zijn alle benodigde gronden t.b.v. de aanleg van de Verbindingsweg in eigendom van de 
gemeente Gennep? Zo nee, van hoeveel eigenaren moeten nog gronden aangekocht worden? En om 
hoeveel ha. gaat het concreet? 

 

Pag. 158: zijn de gronden van De Uitkomst van de Nieuwwijkstraat inmiddels verkocht aan de 
ontwikkelaar (Kolat)? Zijn/worden er in de overeenkomst harde afspraken gemaakt over aanvang en 
oplevering van de woningen? 

 

Pag. 175: het aanvullen van een aantal bermen in het buitengebied zou in het najaar van 2023 al 
hebben plaatsgevonden. Denk hierbij aan de Hommersumseweg en de Oordseweg. Voor fietsers is er 
vanwege een fors hoogteverschil tussen weg en berm sprake van een onveilige situatie. Wanneer 
worden de kanten aangevuld ter vergroting van de verkeersveiligheid? 

 

Pag. 179: in het overzicht staat dat er in 2023 in totaal € 271.000 is uitgegeven aan ‘investering 
wegen en openbare ruimte’, terwijl een bedrag van €4.764.000 was begroot. Was is de reden van 
deze forse afwijking? 

 

Pag. 199: er wordt een overzicht gegeven van het aantal ingediende WOO verzoeken over 2023? 
Waarom worden bij het openbaar maken van stukken niet ook de indieners van de WOO verzoeken 
openbaar gemaakt? 

 

Pag. 241: er zit nog €10.000 in ‘de pot’ herplantplicht. Zou het perceel aan de Karrevenseweg dat 
voor groencompensatie van bedrijventerrein ‘De Brem’ is ingezet niet wat dichter beplant kunnen 
worden? Er staan slechts een beperkt aantal solitaire bomen op een perceel van ca. 1 ha.  



 

Pag. 258: eerder is in antwoord op onze vragen aangegeven dat het openbaar toilet aan de 
Spoorstraat begin maart 2024 geopend zou worden. Is inmiddels al bekend wanneer dit 
daadwerkelijk gaat gebeuren? 

 


